
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 546
van ELS ROBEYNS
datum: 28 juni 2018

aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Databank Toegankelijk Vlaanderen  -  Stand van zaken

In haar beleidsbrief vermeldt de minister dat er een hernieuwing zou komen van de 
databank Toegankelijk Vlaanderen in het voorjaar van 2018. 

1. Wat is de huidige stand van zaken en de verdere timing van dit dossier?

2. Welke partners werden betrokken bij deze hernieuwing?

3. Hoe zal de minister de hernieuwde website onder de aandacht brengen?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 546 van 28 juni 2018
van ELS ROBEYNS

Met het oog op de verdere uitbouw van Toevla werden de noden in kaart gebracht die de 
functionaliteit van de databank moeten vergroten. Dit, zowel naar de eindgebruikers toe als 
op het niveau van beleidsmonitoring. Dit gebeurde in de schoot van een werkgroep waarin 
zowel mijn administratie als experten uit Inter zijn betrokken. Er werd ook een kleine online 
enquête gehouden naar de eindgebruiker, met beperkte respons. Het project werd 
inmiddels op het VLOT gebracht, het platform waarbinnen Inter gebruikers, beleid en 
professionelen samenbrengt.

Het is vandaag nog niet duidelijk in hoeverre een verdere optimalisering mogelijk is binnen 
de huidige architectuur van Toevla, dan wel of het meer aangewezen is om een nieuw 
instrument te ontwikkelen. Dit wordt momenteel nog verder onderzocht.


